
Årsmöte 2025-03-02 
Motion: Partilokal

Pandemin påverkade de flesta av oss på ett eller annat sätt. Distansundervisning samt 
mötesdeltagande och konferensnärvaro på distans har blivit ett naturligt inslag i livet och är numera 
närmast en självklarhet. För mindre än fem år sedan var det otänkbart att genomföra ett beslutande 
möte på distans, men nu är det en accepterad mötesform och en möjlighet för att undvika resandet.

Hur ska framtidens mötesforum se ut?
Möten är avgörande för att få organisationer, föreningar och samhällen att fungera och utvecklas. 
Därför är det avgörande för oss i Vänsterpartiet i Karlstad att möjliggöra genomförandet av möten.

Enligt kommunallagen är Vänsterpartiet i Karlstad berättigad till ett kommunalt bidrag på 284 
875,00 kr årligen och det beloppet är baserad på det antal mandat vi har i kommunfullmäktige. 
Under de senaste tre mandatperioderna har Vänsterpartiet i Karlstad haft minst 4 av 61 mandat i 
fullmäktige.Av det årliga kommunala bidraget går 95 000 kr till lokalkostnader och 62 000 kr till 
distriktet i Värmland. Lokalkostnaden är en del av totala kostnaden som vi delar med distrikten i 
Värmland  och kostnaden kan eventuellt utökas med 5% under 2025. 

Mina funderingar
Vad är argumenten till att ha en partilokal i den storleken i centrala Karlstad? Hur har jämförbara 
partier löst sina lokalfrågor?  Kan Karlstadsföreningen eller distrikten hyra större möteslokaler vid 
behov tex. hos ABF? Kan V ombudsperson ha en arbetsplats utanför centrala Karlstad? Flera frågor 
behöver utredas och besvaras innan ett beslut kan fattas. 

Därför föreslår jag: 
-Att årsmötet ger uppdrag till styrelsen att i samverkan med distriktsstyrelsen och Ung Vänster utreda 
möjligheten till en minskning av lokalkostnaden.
-Att återrapportering sker till medlemmarna i Karlstad om det pågående arbetet.
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